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Heemstedenaar René Janus wil al langer dat zijn dorp
oud-inwoner Johan Neeskens eert. Omdat de voormali-
ge topvoetballer nog leefde, kon daar tot voor kort geen
sprake van zijn. Maar nu hij op 6 oktober is overleden,
zou het wel kunnen. Moet Heemstede een Johan Nees-
kensstraat of -plein krijgen, of is dat overdreven?

Heemstede moet een straat of plein
vernoemen naar Johan Neeskens

de nieuwe stelling
Stem op de homepage van onze site

Haarlem moet de lokale horeca
inderdaad financieel ontzien

vorige stelling
191 stemmen

31%

69%

eens oneens

❜ De horeca houdt de stad
levendig en de moeite waard
om er te wonen. Ik voel mij
bovendien veiliger ’s avonds.
als de binnenstad niet zo
verlaten is❜
Marguerite Niekoop, Haarlem

eens

❜ Er zullen meer bedrijven
zijn die het moeilijk hebben,
moeten die allemaal ontzien
worden? De sterke bedrijven
blijven bestaan.❜
P. van der Beek, Haarlem

oneens

De wethouder kondigde haar initia-
tief tot de ’ultieme poging’ donder-
dagavond aan in de raadscommissie
Ontwikkeling. Voor het gesprek
worden naast de museumleiding de
zogenoemde ’founding fathers’ uit-
genodigd: de vier GGZ-instellingen
die in 2005 het initiatief voor het
museum namen en daarmee hun
collecties bundelen. Ook de fondsen
die het museum ondersteunen wor-
den aan tafel uitgenodigd.

De wethouder geeft aan best ’iets’
aan steun te willen bieden. Maar 1,8
miljoen eenmalig is ondenkbaar en
de gemeente heeft ook geen trek in
een structurele subsidieband met
het museum. Het businessplan van
het museum is te weinig solide, oor-
deelt de gemeente. Prognoses over
toekomstige bezoekersaantallen,
inkomsten en uitgaven die het mu-
seum daarin voorspiegelt lijken de
gemeente verre van realistisch. Ook
andere mogelijke subsidieverstrek-
kers zoals het rijk en de provincie
hielden eerder om die reden de boot
af. 

GGZ
De wethouder zal de GGZ-instellin-
gen in elk geval vragen zelf een gro-
tere bijdrage te leveren. In haar oor-
deel doet de 375.000 euro die ze nu
bijdragen geen recht aan de collectie
die ze zelf bij elkaar hebben gezet.

Dat bedrag is ook veel lager dan
waar vier jaar geleden in het toen-
malige bedrijfsplan nog sprake van
was. „Was dat bedrag in de loop der
tijd verlaagd, was er helemaal geen
probleem geweest”, stelt ze. 

Vier jaar geleden was de grote re-
novatie van het monumentale oude
Dolhuys, waarin de gemeente flink
investeerde. Dat was onderdeel van
de nieuwe start om het museum fi-
nancieel gezond te krijgen. Eigen-
lijk was dat destijds al het reddings-
plan, memoreerde D66-raadslid Jo-
ris Krouwels donderdag.  

Erg optimistisch zegt Van Loenen
niet te zijn over de uitkomt van de
gesprekken die komende week
plaatsvinden. „Maar het museum is
te waardvol om deze poging niet te
doen.”

De wethouder heeft ruime steun
in de gemeenteraad voor haar stel-
lingname, zo bleek donderdag. Al-
om klinkt enorme waardering voor
het museum en voor de inspannin-
gen die de huidige leiding doet om
schoon schip te maken. Maar breed
gedragen is ook het standpunt dat
het museum de financiële zorgen
zelf te lang op zijn beloop heeft ge-
laten, zonder dat de Raad van Toe-
zicht ingreep. 

Geen eigendom
De raad vindt ook dat het niet valt
uit te leggen als Haarlem 1,8 miljoen
euro aan gemeenschapsgeld steekt
in een museum dat een collectie be-
heert die geen eigendom is van de
gemeente. ChristenUnie, Partij voor
de Dieren, Jouw Haarlem neigen
wel naar meer ruimhartigheid rich-
ting het museum, maar concrete be-
dragen werden donderdag door hen
niet genoemd.

Waar zou dat geld ook vandaan
moeten komen?, luidde de vraag. In
dat verband zette Louise van Zetten
(Hart voor Haarlem) vraagtekens bij
de ondersteuningsbrief van de an-
dere Haarlemse musea bij de hulp-
vraag vanuit het Dolhuys. Vrijblij-
vend, noemde ze die. „Voor hoeveel
zou het Frans Hals Museum dan een
veer willen laten voor steun aan het
Museum voor de Geest?, vraag ik me
af.”

In de woorden van CDA-raadslid
Petra Oppenhuis: „Je kunt geld
maar één keer uitgeven. En dat heeft
het Museum van de Geest eigenlijk
al gedaan.” 

Ultieme reddingspoging
van Museum van de Geest
Richard Stekelenburg

Haarlem ■ Voor een ’ultieme
reddingspoging’ voor het Muse-
um van de Geest wil wethouder
Diana van Loenen komende week
om tafel met het museum en de
belangrijkste betrokkenen. Een
gemeentelijke subsidie van 1,8
miljoen euro waar het museum
om vraagt blijft uit den boze.

Medewerkers en sympathisanten in
protestmodus voor aanvang van de
raadscommissievergadering donder-
dagavond. FOTO MEDIAHUIS/TIM ENGELBART

Gemeenteraad
peinst niet over
injectie 1,8 miljoen
in Dolhuys

Je kon ze uittekenen, jarenlang, door het dorp wandelend met een grote
witte hond. Ze hielden elkaars hand stevig vast en de hond aan de lijn,
zodat niemand kon weglopen. Misschien een tikkeltje overbodig, na al
die tijd, maar wel een mooi gezicht. 
Sinds twee jaar mist er iets wezenlijks, als ik ze tegenkom op straat: de
grote witte hond. ,,Ik kan er niet aan wennen, dat hij dood is’’, zeg ik
altijd. Mismoedig schudden ze dan het hoofd. ,,Wij ook niet. Het voelt
kaal, leeg.’’
Vergoelijkend begint zij vervolgens de voordelen te benadrukken. Ver-
uit de belangrijkste: ze kunnen nu gaan en staan waar ze willen, ze hoe-
ven niet meer altijd te denken aan de vriendelijke lobbes die eenzaam
thuis zit te wachten.
Terwijl zij dat vertelt, voelt het ineens alsof ik met haar moeder sta te
praten, mijn oude buurvrouw. De gelijkenis was er nooit echt, maar is
door de tijd treffend geworden. De houding, de stem, de manier van
praten. Bijzonder hoe mensen ineens voorgoed verdwijnen, maar soms
toch weer een beetje terugkeren. 
Zal dat ook voor honden gelden? 
De enorme vrijheid die het stel ineens heeft, resulteert vooralsnog in
elke dag dezelfde wandeling door het dorp, alleen dan zonder de hond.
Ze laten nu elkaar uit, nog vaak gearmd als een verliefd stel. 
,,Het heeft zeker z’n voordelen’’, zegt de man van weinig woorden in-
eens. ,,Maar toch.’’
Hij trekt een grimas en begint met zijn hoofd te schudden. 
,,Maar toch.’’ 
Dan lopen ze verder over de bekende weg. 
Met z’n tweetjes, nog even. 

Hielke Biemond
h.biemond@mediahuis.nl

Ineens weer
met z’n tweeën 

Techport Technologieweek rol-
de afgelopen week een uitge-
breid programma uit voor leer-
lingen van groep 6, 7 en 8 van de
basisschool en de onder- en bo-
venbouw van het voortgezet
onderwijs. 

Ook ouders en zo’n negentig
leerkrachten namen er deel aan
verschillende activiteiten, zoals
inspiratieworkshops over ro-
bots. Er waren meer dan 34

techniekworkshops te volgen.
Sinds de eerste editie in 2019

is de Techport Technologie-
week flink uitgedijd. Het oor-
spronkelijke Promotie Evene-
ment Techniek (PET) IJmond is
nog slechts één onderdeel van
het evenement. 

De doelgroep is ook uitge-
breid naar groep 6 en 7 van het
basisonderwijs en leerlingen
van het voortgezet onderwijs.
In de toekomst wil men ook een
programma aanbieden voor
studenten van het mbo en hbo
in de regio.

Bedrijven, scholen en de over-
heid werken binnen Techport
samen om jongeren te enthou-
siasmeren voor techniek.

Techport Technologieweek trekt
meer dan 5.000 bezoekers
Beverwijk ■ Een drukte van
belang deze week bij de Tech-
port Technologieweek in sport-
hal De Walvis in Beverwijk.
Meer dan 5.000 jongeren, leer-
krachten en ouders brachten
een bezoek, zo maakte de orga-
nisatie vrijdagmiddag bekend.


